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NOTAT 

Til: Sadek Al-Amood 

Svar på spørgsmål vedrørende 
medlemsforslag om investeringer 

Spørgsmål 

I SF overvejer vi, hvordan vi stiller os til medlemsforslaget fra Det Kon-

servative Folkeparti om våbenaktier. Vi ville derfor høre administratio-

nens vurdering af konsekvenserne af at stille et krav om, at investerin-

gen skal foregå i en EU-baseret våbenproducent? Altså, at vi kun åbner 

for at støtte europæisk våbenproduktion og ikke generelt. 

  

Kan det lade sig gøre teknisk med forvalteren?  

 

Er der andre konsekvenser, vi skal være opmærksomme på? 

  
Svar 

Helt overordnet kan administration bemærke, at den konkrete udmønt-

ning af regionens investeringsportefølje vil skulle afklares med regio-

nens kapitalforvalter.  

 

En sådan afklaring kan foretages op mod realitetsbehandling af revide-

rede finansielle retningslinjer i forretningsudvalget, hvis medlemsforsla-

get fremmes til behandling der.  

 

Det kan dog bemærkes, at der principielt ikke er noget til hinder for, at 

det skrives ind i de finansielle retningslinjer, at investeringer i våbenpro-

ducerende virksomheder kommer fra specifikke lande.  
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